
Jaarverslag penningmeester 2024-2025: 

We zijn dit jaar in aantal leden redelijk constant gebleven. 

We hebben dus niet zo’n toename gehad in leden dan vorig seizoen. 

De contributieopbrengsten en de zaalhuur zijn netjes binnen de begroting gebleven. 

De basketbalbondskosten zijn fors gestegen, door onze ledengroei en een flinke 
prijsaanpassing.  

Het streven van onze vereniging is dat de contributieopbrengst voldoende moet zijn om 
de vaste kosten (zaalhuur, bondskosten, de bank- en verzekeringskosten)  te kunnen 
betalen. 

Hiervoor komen wij €3000,- te kort. 

Helaas hebben wij dit moeten aanvullen met sponsor- en actieopbrengsten. 

De contributie is afgelopen seizoen naar een éénmalige inning teruggebracht. 

Bij een flink aantal leden heeft dat helaas problemen opgeleverd. 

In de maand mei maken wij de begroting voor het nieuwe seizoen. 

 Voor het aantal leden, de zaalhuur en de basketbalbondskosten maken wij een 
inschatting. 

 Door een forse prijsaanpassing en naheffing bij de start van het nieuwe seizoen zijn de 
bondskosten flink hoger geworden dan begroot. 

Er staat nog een te vergoeden bedrag open aan onze vereniging door onze vorige 
tenueleverancier.  

De taak van penningmeester heb ik 7 jaar mogen uitvoeren en wil daarom het bestuur en 
de leden bedanken voor de samenwerking. 

Het bestuur heeft een kundige opvolger gevonden in Sabine Veenstra. 

Zij zal worden voorgedragen op de komende ALV.  

 

Een mooi en sportief nieuw seizoen! 

Peter van Winden, 

Penningmeester Westland Stars.  

 

 


